
Fra: Hanne Marie Evensen
Sendt: mandag 30. mars 2020 08:24
Til: 'H5HelgeM5Marit'
Emne: SV: Helge Raum 37/50. Utsettelse hyttesøknaden pga Coronapest ?

Hei

Søknaden din er nå klar for behandling, men hvis du ønsker at vi ikke behandler den nå, så må du trekke søknaden din. Du må da sende oss skriftlig beskjed om at du ønsker å trekke søknaden. Det koster kr. 920,- jf. gebyrregulativ pkt. 11a).

Dersom du trekker søknaden din, må du sende inn søknad på nytt når du ønsker at vi skal behandle den. Søknaden må også nabovarsles på nytt dersom det er gått mer enn ett år siden forrige nabovarsling.

Kommunen har ikke anledning til å gi løyve utover de 3 årene som er satt i plan- og bygningsloven.

Ønsker du at vi skal behandle søknaden din nå, ber vi om tilbakemelding om det så snart som mulig og senest innen 06.04.2020. Dersom vi godkjenner søknaden din med ansvarsretter har du 3 år på deg til å starte arbeidet. Dersom du ønsker å endre ansvarsretter ila. denne perioden må det ansvarlige utførende firmaet som tar over ansvaret sende inn erklæring og melding til kommunen om at de tar over ansvaret.

Hanne Marie Evensen | Juridisk rådgjevar byggjesak
Telefon: 56 17 11 69
Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

-----Opprinnelig melding-----

Fra: H5HelgeM5Marit [<mailto:mariraum@online.no>]
Sendt: torsdag 26. mars 2020 10:28
Til: Hanne Marie Evensen
Emne: Helge Raum 37/50. Utsettelse hyttesøknaden pga Coronapest ?

26.03.2020

Hei Hanne M. Evensen.

Pga Corona pesten vil jeg luften om det medfører for meg ekstra omkostninger fra Dere/ Alvær kommune, noen nye byggesaksgebyrer etc om jeg stanser min byggesøknad i 1 år i påvente av Corona pest perioden skal gå over og ny oppstart av byggesøknaden januar 2021 ? DVS sette hele byggesøknaden på vent til neste år... Og om jeg da må hente inn nye ansvarsretter ?
Evtnt Dere godkjenner min byggesøknad for 4 år istedet for normalt 3 år i første omgang ?

Jeg spør pga at det viser seg nå at flere trelast sagbruk på Østlandet har problemer med å kunne levere byggematerialer pga monsunregnet sommeren/vinteren 2019. Og tømmerfirma som jeg støtter meg til, har permittert de jeg forholder meg til ved fysisk innkjøp, slik at jeg klarer ikke bygge noe som helst i normalt tempo nå 2020.

PS.

La min byggesøknadsprosess gå som normalt inntil videre kommunikasjon.

Mvh
Helge Raum
92054093